
 

 
 

Møteprotokoll  
 

  

Råd  Møtedato  Tidspunkt  

Tveit menighetsråd  19.06.2024 Kl.19 -21 

  

  

  Møtested: Tveit Kirke 

Neste Menighetsrådsmøte: 21.08. 2024 

  

Tilstede: 

  

Medlemmer: Jørgen Skogestad Kleiven, Frode Hanuren, Roald Stenseide, Marit Hanuren, Erita 

Gangdal, Randi Torgersen, Thor Arne Borlaug, Jo Båtevik, Jessica Ann Kerr 
 

 Meldte forfall: Cathrine Hofstad Tangseth 
 

 

Administrasjonen:   

  

  

Andre fremmøtte: Lisbeth Sture Knudsen, Karen Margrete Hugaas Myrdal 

 

Underskrifter:  

  

Kasserer: Karen Margrete Hugaas Myrdal   

 

Sekretær: Karen Margrete Hugaas Myrdal   

  

Møteleder: Frode Hanuren       

  

SAKSUTREDNING   Saker 

19.06.2024  Tveit menighetsråd   28-31/2024 

Saksbehandler:     

  

Åpning v/Randi  
 

Kirkeverge Lisbeth Sture Knudsen deltok innledningsvis på møtet. Det ble en fin samtale om 

menighetslivet på Tveit, både nåsituasjonen og ønsker/drømmer for fremtiden. 
 

 

o Referatet fra møtet 22.mai ble godkjent. 

 

o Innkalling/saksliste ble godkjent. 

 

o Orientering fra kasserer. 



 

       Kasserer informerte kort om økonomien, som fortsatt er svært god.  

 

o Orientering fra vår fellesrådsrepresentant 

 

Fellesrådet legger opp til 2 møter i året. Arbeidsutvalget skal ha flere møter og har fått 

beslutningsmyndighet til å fatte vedtak ved behandling av saker. 

 

 

 

Saker: 

 

28/2024 Møteplan for høsten 2024 
 

Vedtak: Onsdag blir fortsatt møtedag, og møtene skal være fra kl.19:00-21:00 

Høstens møteplan: 

21.august (Jørgen har meldt forfall til dette møtet). 

18.september 

16.oktober 

20.november 

18.desember 

 

29/2024 Evaluering av Skaperverkets dag 2. juni på Friluften 
 

 Det ble en svært vellykket dag med et stort oppmøte. 

 

Vedtak: Gudstjenesten skaperverkets dag skal avholdes på Friluften i 2025.  
 

Litt å endre på: 

 

• Tenne fyr i flere griller. 

• Trenger 4 sekker med grillkull. 

• Må være sikre på å ha det lydutstyret som er nødvendig. 

• Behov for et bedre el-piano. 

• Er nødvendig med en bomvakt. 

 

30/2024 Kjøp av steketakke og eventuelt vaffeljern til kjøkkenet 
 

Vedtak: Kasserer kjøper en Meteor steketakke (60 cm i diameter) til kjøkkenet. Randi sjekker 

kvaliteten på nåværende vaffeljern før det gjøres et vedtak om å kjøpe nytt. 
 

31/2024 Kjøp av bærbar PC til sekretær 
 

Til høsten skal det tas i bruk et nytt saksbehandlerprogram som heter Labora arkiv.  

 

Vedtak: Det skal kjøpes en bærbar pc til sekretær, og det er et ønske om at Håkon skal bestille 

denne. 
 

 Eventuelt: 

• Til høsten skal menigheten i samarbeid med nærmiljøprosjektet Sonom starte opp Brettspill-

kvelder for ungdom i kirken. Jo Båtevik er menighetens representant. Det skal ikke betales 



leie for lokaler når menigheten er delaktig i arrangementer. Viktig å huske at bordene må 

rengjøres etter bruk. Det kan være hensiktsmessig å henge opp bilder av menighetssalene, 

slik at bord og stoler blir plassert riktig etter bruk. 

• Den gamle komfyren som står på verkstedet er i veien. Det er allerede fattet et vedtak om at 

komfyren skal selges. Dette blir tatt tak i nå. 

• Semesteråpningsgudstjenesten 25.august må settes opp som sak på møtet 21.august. Det er 

planlagt grilling. Thor Arne tar seg av grillingen, og Erita handler inn det som trengs. Det er 

planlagt aktiviteter i etterkant av gudstjenesten. 

• Møtekultur settes opp som sak til høsten. 

• Bispedømmerådet har godkjent søknaden om de runde bordene til kirkerommet. Det er nå 

bestilt bord til både kirkerommet og menighetssalene. 

Vedtak: Bordene skal betales med midler fra Kirkeforeningen sin høyrentekonto. 

 

Neste møte onsdag 21.august 


